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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Leerkrachten met bachelordiploma  -  Behalen van het masterdiploma

Het aantal studenten in het hoger onderwijs stijgt jaar na jaar, behalve in de bachelor-na-
bacheloropleidingen. In het studiegebied onderwijs zakt het aantal studenten van 1419 in 
2013-2014 naar 986 in 2021-2022. Een mogelijke reden daarvoor zijn de professionele 
masters (bijvoorbeeld Educational Needs) die in Nederland worden aangeboden. Voor 
eenzelfde aantal studiepunten kan men er een master behalen en nadien dus op 
masterniveau betaald worden in plaats van de kleine loonsverhoging die men als banaba 
verkrijgt.

1. Kan de minister een overzicht geven van personeelsleden in het onderwijs die met een 
bachelordiploma gestart zijn en gaandeweg een master hebben behaald en zo betaald 
worden?

2. Zelfde vraag voor de banaba's. Graag de cijfers voor de afgelopen 10 schooljaren. 

3. Wat is de reactie van de minister op het dalend aantal studenten in de banaba’s? 



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 82 van 24 oktober 2023 
van KAROLIEN GROSEMANS

Voor het antwoord op deze vraag, verwijs ik naar de bespreking in de Commissie Onderwijs 
van 26 oktober 2023 (vraag om uitleg nr. 277).


